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Szanowny Panie Radny,

w odpowiedzi na Pana interpelację w sprawie doposażenia przystanków 
autobusowych w Kaliszu informuję, że większość przystanków w centrum miasta posiada 
wiaty.

Brak możliwości wyposażenia niektórych przystanków wynika najczęściej 
z ograniczeń przestrzennych oraz istniejącego stanu zabudowań obiektami handlowymi.
Należy również wziąć pod uwagę konieczność zachowania szerokości ciągu ruchu 
pieszego, która nie powinna być mniejsza niż 1,5 m. Ponadto na niektórych przystankach 
pasażerowie głównie kończą, a nie rozpoczynają podróż.

Jednocześnie informuję, że stan infrastruktury przystankowej jest na bieżąco 
monitorowany. 
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